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Ligový žáci nazvládli koncovku s Kyjovem a v dramatickém duelu
prohráli

Jelikož se sobotní zápas s Brnem na žádost soupeře odložil, tak nás o víkendu čekal jen jeden soupeř. V neděli
jsme přivátali hráče z Kyjova, kteří mají poměrně zajímavě poskládané družstvo a výšková převaha soupeře
nakonec byla jedním z důležitých faktorů.

Do zápasu jsme nastoupili po týdenní tréninkové pauze zaviněné jarními prázdninami a toto nerozehrání bylo
také částečně znát. Někdy naši kluci vypadali dost ospale a chyběla tam větší dravost.

10.02.2019 ADFORS Basket Litomyšl - Jiskra Kyjov 70:73 (17:19 32:35
55:55)
Tomáš Folta - 27 (+8 doskoků), Adam Bielko - 12, Jonáš Brýdl - 11, Adam Kubíček - 8,
František Tupec - 4, Ondřej Vomáčka - 4 (+7 zisků), Matěj Hanuš - 2, Tomáš Sedláček - 2,
Kryštof Grujbár - 0, Šimon Vašek - 0

V úvodu zápasu jsme byli efektivnějším týmem a po osmi minutách vedli 17:10. Pak jsme ale soupeři dovolili 9
bodů v řadě a tak po první periodě byl stav 17:19. Druhá část byla hodně vyrovnané a v poločase jsme ztráceli
tři body 32:35.

Vstup do druhé půle se nám nevydařil a brzy jsme prohrávali už 37:51. Naštěstí jsme nesložili zbraně a
především zásluhou našeho presinku jsme získali mnoho míčů a dokázali do konce třetí čtvrtiny srovnat na
55:55. V posledním dějství se to hodně tahalo a v deváté minutě jsme vedli 70:66. Pak jsme už bohužel
nedokázali skórovat, což se naopak podařilo hostům hned ve čtyřech případech a nakonec z toho byla trochu
nešťastná prohra o 3 body.

Nicméně zápas to byl velmi dramatický a všem divákům se musel líbit, byť jsme nakonec odešli poraženi.

 

V tomto zápase byla naším největším problémem obrana 1na1, ve které jsme dnes dost propadli. Soupeř velmi
často zakončoval z vymezeného území a blízkosti koše, kam se přes naši obranu nebylo zase tak složité dostat.
Ano, kdybychom odstupovali tak, jako jiní soupeři, i jako třeba Kyjov, který měl defacto pořád jednoho hráče
pod košem, tak mohl být výsledek jiný, ale... Naším hlavním cílem není vyhrát za každou cenu tyto zápasy, ale
co nejvíce rozvíjet naše hráče. Jsme tedy asi jediný tým v soutěži, který má během postupného útoku soupeře
volnou šestku a snaží se moc si nepomáhat a bránit si striktně svého hráče. Je to sice cesta za horšími výsledky,
ale zároveň je to podle mého mínění nejlepší cesta, jak naučit hráče zodpovědnosti za svého hráče a odolnosti v
obraně 1na1. Obecně hra 1na1 je snad největším problémem a limitem českých hráčů, přestože by to měl být
základ.

V útoku jsme výrazně zlepšili naše zakonení, kdž jsme proměnili 30 z 58 střel z pole, ale zato nám nepadaly
vůbec trojky. Z poza oblouku jsme trefili jedinou z osmnácti střel a i přes malou úspěšnost jsme je stříleli pořád,
přestože jsme mohli najet. V útočné fázi a hře 1na1 nám chyběla větší kreativita a drzost. Z toho co zvládáme
při hře 1na1 na tréninku jsme dnes nepředvedli ani třetinu a tak se musíme snažit tyto prvky z tréninku co
nejvíce zapojit i do zápasů.
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